



“BSE” Football Team



In pursuit to encourage BSE members to communicate and strengthen their relations and build team spirit, the BSE Activities Committee announced the formation of BSE Football team and invited members to join. This will provide an entertainment and social activity that will relief the work pressures. The team will consist of BSE’s members and society’s staff.

Honoring Arab Ladies Engineers

In association with the Saudi Council of Engineers, the Federation of Arab Engineers will organize a special ceremony to honor distinguished women engineers in their countries. The event will be held in Riyadh, Saudi Arabia during February 2015.

“Maintcon 2014” Conference and Exhibition is a milestone in the BSE history



The organizers of the Conference and Exhibition “Mantekon 2014” - Gulf Society for Professional Maintenance and Bahrain Society of Engineers and the support of the Global Forum for maintenance and asset management in collaboration with the National Oil and Gas Authority which was held in December 7 to 10, 2014, it is a milestone in the BSE history”.

The participants in the conference was more than 900 from 20 countries, and presented nearly 57 paper in a number of diverse and specialized sessions showing the best scientific and practical practices which contribute in current challenges in the field of maintenance and asset management provided by professional expertise of a specialized from national and international oil companies in the Gulf Cooperation Council, which contribute to the development of career and professional performance in the GCC level, as the accompanying attracted more than 40 companies offered to show the latest technologies in maintenance services. The organizers believe that the number of attendees exceeded expectations since this event start, which reflects the success achieved by such specialized conferences.

Professions Engineering Exhibition 2015

BSE organize the “professions Engineering Exhibition 2015”, under the patronage of His Highness Sheikh Mohammed bin Isa bin Mohammed Al Khalifa, Chairman of the Board of Directors to Tamkeen and Acting Chief Executive Officer

during 22 - 23 February 2015 at the BSE headquarter in Juffair.

This exhibition come to definition the public and private students school into engineering profession and the most prominent disciplines where, in addition to

the leading role played by the Bahrain Society of Engineers regarding support and support for all students, and shed light on the facilities offered provided to school students they are planning to study engineering.



Sheikh Abdul Aziz bin Mohammed Boys Secondary School and Madinat Hammad Girls Secondary School visited BSE.

Students from both Sheikh Abdul Aziz bin Mohammed Al Khlifa Boys Secondary School and Madinat Hammad Girls Secondary School visited Bahrain Society of Engineers on Tuesday 7 December 2014..

This visit is part of the “students counseling” program provided by the School’s Academic Advisory Office for various academic disciplines.

Sixty students conducted the visit and expressed their interest to various engineering specialties.

The students were greeted by the Director of Membership and Professions Affairs Eng Ahmed Khan and Dr. Abdulemam Al Sammak, who is gave a presentation on BSE, its activities and



services provided to its members. He also briefed them on job opportunities. He informed them about Scholarships provided by BSE and the selection criteria.

Celebration of the year 2015



*BSE celebrated by 2015
with its president and employees at the Gulf Hotel,
in a family atmosphere away from work.*



Important Announcement to BSE members

To receive BSE news & announcements, via What’s App, please save the number “32215274” in your phone and send us a message via What’s App on same number indicating your name.

مؤتمر ومعرض "مينتكون 2014" علامة فارقة في تاريخ الجمعية



الراهنة في مجال الصيانة وإدارة الأصول والتي تقدمها خبرات مهنية متخصصة من الشركات النفطية الوطنية والعالمية بدول مجلس التعاون الخليجي والذي تساهم في تطور مستوى الأداء الوظيفي والمهني في دول المجلس، كما استقطب المعرض المصاحب ما يزيد عن 40 شركة عرضت أحدث التقنيات في خدمات الصيانة.

ويرى المنظمون أن عدد الحضور فاق التوقعات منذ انطلافا الجمعية وانطلاق هذا المؤتمر، الأمر الذي يعكس مدى النجاح الباهر الذي تحققه مثل هذه المؤتمرات المتخصصة.

اعتبر منظمو مؤتمر ومعرض "مينتكون 2014" - الجمعية الخليجية لمحترفي الصيانة وجمعية المهندسين البحرينية وبدعم من المنتدى العالمي للصيانة وإدارة الموجودات بالتعاون مع الهيئة الوطنية للنفط والغاز، الذي أقيم في الفترة 7 - 10 ديسمبر 2014، علامة فارقة في تاريخ الجمعية، إذ ضم المؤتمر ما يزيد عن 900 مشارك من 20 بلدا، وتم تقديم ما يقرب الـ 57 ورقة متخصصة قدمت في عدد من الجلسات المتنوعة والتي تميزت بتناول أفضل التجارب والممارسات العلمية والعملية التي تساهم من دون أدنى شك في معالجة التحديات

تشكيل فريق كرة قدم الجمعية



سعيًا من الجمعية لتشجيع أعضائها على التواصل وتوطيد العلاقات فيما بينهم في قالب اجتماعي ترفيهي بعيدا عن ضغوطات العمل، تقرر تشكيل فريق لكرة القدم من الأعضاء ومنسوبي الجمعية.

وعليه كل من لديه الرغبة في المشاركة في هذا النشاط الاتصال بموظفي الجمعية لتسجيل أسمائهم.

المشاركة بتكريم المهندسات العربيات المتميزات

يعتزم اتحاد المهندسين العرب عبر لجنة المهندسات العربيات المنبثقة من الاتحاد تكريم المهندسات العربيات المتميزات في حفل خاص سيتم إقامته في الرياض بالملكة العربية السعودية خلال شهر فبراير 2015، وذلك باستضافة من الهيئة السعودية للمهندسين، علما بأن الهيئات الهندسية العربية ستتولى اختيار المهندسات المتميزات في بلدانهم.

معرض المهن الهندسية 2015



الشيخ محمد بن عيسى بن محمد آل خليفة

تستعد جمعية المهندسين البحرينية لتنظيم معرض المهن الهندسية 2015، برعاية معالي الشيخ محمد بن عيسى بن محمد آل خليفة رئيس مجلس إدارة تمكين والقائم بأعمال الرئيس التنفيذي وذلك في الفترة من 22 إلى 23 فبراير 2015 بمقر الجمعية الكائن في منطقة الجفير.

ويأتي هذا المعرض في إطار تعريف طلبة المدارس الحكومية والخاصة على مهنة الهندسة وأبرز التخصصات فيها، إلى جانب الدور الريادي الذي تلعبه جمعية المهندسين البحرينية فيما يتعلق بدعم ومساندة كافة الطلبة، إذ تسلط الجمعية من خلال المعرض الضوء على التسهيلات التي توفرها وتقدمها لطلبة المدارس الملتحقين بدراسة الهندسة.

إعلان هام إلى الأعضاء

من أجل تمكينك من استلام أخبار الجمعية وإعلاناتها عبر تطبيق الواتس آب، يرجى حفظ الرقم "32215274" في هاتفك وإرسال رسالة إلى الرقم نسخة على الواتس آب بطلب الإشتراك، مع ذكر اسمك.

مدرستي الشيخ عبدالعزيز بن محمد ومدينة حمد الثانوية للبنات يزورون الجمعية

جميعهم من اللذين أبدوا الرغبة في الالتحاق بدارسة الهندسة بمختلف تخصصاتها.

وكان في استقبال الطلبة عضو مجلس إدارة الجمعية المهندس احمد الخان، والدكتور عبدالإمام السماك الذي بدوره قدم عرضا عن الجمعية وفرص العمل والتخصصات والتسهيلات التي تقدمها الجمعية من منح دراسية وغيرها.

زار عدد من طلاب مدرسة الشيخ عبد العزيز بن محمد آل خليفة الثانوية للبنين، ومدرسة مدينة حمد الثانوية للبنين جمعية المهندسين البحرينية يوم الأحد الموافق 7 ديسمبر 2014 .

وجاءت زيارة الطلبة للجمعية ضمن برنامج "الإرشاد الطلابي" الذي يقدمه مكتب الإرشاد الأكاديمي والتوجيه المهني في المدرستين لمختلف التخصصات الدراسية. وقد ضمت الزيارة ما يقارب الـ 60 طالباً



الاحتفال بالعام 2015

احتفلت الجمعية بحلول عام 2015 مع موظفيها بفندق الخليج، في جو عائلي بعيدا عن العمل.

